

Title (en)  
Provisional shop or stand for communication and/or sales

Title (de)  
Provisorischer Laden oder Kommunikationsstand und/oder zum Verkauf

Title (fr)  
Magasin ou stand de communication et/ou de vente provisoire

Publication  
**EP 2662510 A2 20131113 (FR)**

Application  
**EP 13167234 A 20130510**

Priority  
FR 1254309 A 20120511

Abstract (en)  
The assembly has a frame structure (1), and doors (21-25) moving in translation, where the assembly is flexible between an open configuration in which the doors are separated from the structure and a closed configuration in which the structure and the doors cooperate with each other to form a closed volume. The structure includes a reinforcement forming a closure element at an upper part. The doors are provided with an anti-swing unit formed of crutch and counter weight and/or bearing unit i.e. boot door, at lower parts. An independent claim is also included for a method for assembling a furniture assembly.

Abstract (fr)  
L'invention a trait à un ensemble mobilier pour des magasins mobiles et autres stands provisoires, comprenant : - une structure formant cadre (1) - des portes (21-26) mobiles au moins en translation, caractérisé en ce que l'ensemble mobilier est modulable entre une configuration ouverte où les portes mobiles (21-26) peuvent être séparées de la structure formant cadre (1), et une configuration fermée où la structure formant cadre (1) et les portes mobiles (21-26) coopèrent l'une avec les autres pour former un volume clos. L'invention porte également sur un procédé de montage d'un tel ensemble mobilier.

IPC 8 full level  
**E04H 1/12** (2006.01); **A47B 83/00** (2006.01); **A47F 5/10** (2006.01); **A47F 5/12** (2006.01); **A47F 11/00** (2006.01); **E04B 1/343** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47F 5/108** (2013.01); **A47F 11/00** (2013.01); **E04H 1/1222** (2013.01); **E04H 1/1272** (2013.01); **A47B 83/00** (2013.01); **A47B 2220/01** (2013.01)

Citation (applicant)  
US 6922949 B2 20050802 - CORNELL PAUL T [US], et al

Cited by  
CN106593019A; ITUB20155434A1

Designated contracting state (EPC)  
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)  
BA ME

DOCDB simple family (publication)  
**EP 2662510 A2 20131113; EP 2662510 A3 20170405**; FR 2990457 A1 20131115; FR 2990457 B1 20141212

DOCDB simple family (application)  
**EP 13167234 A 20130510**; FR 1254309 A 20120511